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Abstract

        
Up to now the implantable hydraulic sphincter system, which was developed by Scott et al 10 years ago, is the only possibility to cure neurogenic incontinence operatively. According to the reports based on large series the success rate is high, although repairs and reimplantations are necessary in about 30% to get the excellent final results. Repairs and reimplantations may become less frequent with the latest designs, which have definite advantages over previous types. In case of children we are of the opinion that the implantation of this sphincter system should be performed only at a time when the child is able to understand the situation and when it is expected to operate the sphincter in a proper way.


      
        
Zusammenfassung

        
Das implantierbare hydraulische Sphinktersystem nach Scott wurde in den letzten 10 Jahren mehrfach vereinfacht und verbessert; es stellt derzeit die einzige operative Möglichkeit dar, einen aufgrund einer neurogenen Läsion inkontinenten Patienten kontinent zu machen. Die Erfolgsraten sind hoch, wenngleich Re- bzw. Reparaturoperationen notwendig waren. Wir glauben, daß die Implantation dieses Systems nur bei solchen Kindern durchgeführt werden soll, die aufgrund ihres Alters und ihrer Entwicklung die Situation voll erfassen und voraussichtlich in der Lage sind, den Sphinkter richtig und verläßlich zu betätigen.


      

Key words

Treatment of paediatric urinary incontinence - Scott's sphincter
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